
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 18.04.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, A, Sp, KrF, V, MDG, Frp og H slikt forslag: 
 

«Nytt punkt 4:  
 
Innfartsparkering skal liggje ved kollektivakse med god frekvens langs stamlinene, med ei god 
tilpassing til Skyss sin rutestruktur. Det er stort press på sentersonene i Bergen, og 
parkeringsplassar i sentersonene er ofte dyre parkeringsplassar. I første omgang vil ein prioritere 
innfartsparkeringsplassar i Arna. Innfartsparkering i Åsane må styrkast, men ein bør unngå 
innfartsparkeringsplassar i sentersona i Åsane, og andre sentersoner i Bergen.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkesutvalet vedtek Handlingsplan for innfartsparkering 2018-2029 og meiner at planen gir eit godt 

grunnlag for vidare utvikling av innfartsparkeringstilbodet. 
 

2. Fylkesutvalet meiner det er viktig at staten ved Jernbanedirektoratet/Bane NOR og Statens vegvesen 
også bidrar til ein offensiv utvikling av innfartsparkeringstilbodet på sine ansvarsområder. 
 

3. Fylkesutvalet legg til grunn at handlingsplanen for innfartsparkering vert følgt opp i arbeidet med 
rullering av investeringsprogrammet for fylkesvegnettet og handlingsprogrammet for Miljøløftet. 
 

4. Innfartsparkering skal liggje ved kollektivakse med god frekvens langs stamlinene, med ei god 
tilpassing til Skyss sin rutestruktur. Det er stort press på sentersonene i Bergen, og parkeringsplassar i 
sentersonene er ofte dyre parkeringsplassar. I første omgang vil ein prioritere 
innfartsparkeringsplassar i Arna. Innfartsparkering i Åsane må styrkast, men ein bør unngå 
innfartsparkeringsplassar i sentersona i Åsane, og andre sentersoner i Bergen. 

 


